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Op 14 juli heeft u ons op grond van artikel 39a van het Regelement van Orde vragen gesteld 

over duurzaamheid tulpenpluktuin en bloemen als geschenk. Met deze brief beantwoorden 

wij uw vragen. 

 

Vraag 1: Is het college ervan op de hoogte dat bestrijdingsmiddelen in de land- en tuinbouw 

vaak nog in de verre omgeving terug te vinden zijn, ook bij het gebruik van moderne 

spuitkoppen, met schadelijke gevolgen voor dier, natuur en milieu tot gevolg? 

 

Het college is ervan op de hoogte dat er in de land- en tuinbouw bestrijdingsmiddelen 

worden gebruikt, waaronder vluchtige bestrijdingsmiddelen die zich over grotere 

afstanden kunnen verspreiden. 

 

Vraag 2: Is het college zich er bewust van dat methode van precision farming slechts het teelt-

proces optimaliseert en er hierbij nog steeds pesticiden gebruikt worden, al is dit in mindere 

mate?  

 

Het college is zich ervan bewust dat precision farming het gebruik van pesticiden niet 

uitsluit. 

 

Vraag 3: Is het college het er mee eens dat het gebruik van innovatieve technologieën, zoals 

precision farming, niet automatisch betekent dat het telen van bloemen duurzaam gebeurt, 

vooral als er nog pesticiden gebruikt worden?  

 

Het college is het hiermee eens. 

 

Vraag 4: Is het college het er mee eens dat het gebruiken van de term duurzaam in het geval 

van de tulpenpluktuin misleidend is en als greenwashing gezien kan worden?  

a. Zo ja, is het college bereidt om de tulpenactie niet te herhalen?  

b. Zo nee, waarom niet?  

 

Het college is van mening dat niet met zekerheid kan worden gesteld dat de 

Tulpenpluktuin niet duurzaam is en dus ook niet of de term misleidend is. De gemeente 
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organiseert de Tulpenpluktuin niet zelf. Het is aan de initiatiefnemer of de Tulpenpluktuin 

een vervolg krijgt. 

 

Vraag 5: Is het college bereidt om in het vervolg de term duurzaam met meer omzichtigheid te 

gebruiken en te kijken naar bewezen biologische of duurzame keurmerken om een claim te 

maken?  

 

De Tulpenpluktuin is niet door de gemeente Nijmegen georganiseerd en de gemeente heeft 

de term duurzaamheid in dit geval niet zelf gebruikt.  

 

Vraag 6: Klopt het dat er in de gemeente Nijmegen momenteel geen beleid omtrent bloemen 

als geschenk bestaat? Zo ja, is het college het er mee eens dat de impact die het telen van 

bloemen heeft op het milieu en klimaat, vraagt om weloverwogen bloemenbeleid?  

 

Het klopt dat gemeente Nijmegen geen beleid heeft omtrent het schenken van bloemen. 

Het college onderschrijft dat de impact van de teelt van bloemen vraagt om hier bewust 

mee om te gaan. 

 

Vraag 7: Klopt het tevens dat er in de aanbesteding voor bloemen is uitgevraagd dat de 

bloemist die zich inschrijft minimaal moet voldoen aan Barometer Duurzame Bloemist brons?  

 

Ja, dat klopt. 

 

Vraag 8: Is het college op de hoogte van het feit dat bij het voldoen aan Barometer Duurzame 

Bloemist brons slechts 15 procent van de bloemen 'duurzaam' hoeven te zijn, waarbij 

duurzaam zowel biologisch, als future proof of fairtrade kan betekenen, waardoor er in de 

praktijk volop pesticiden of energie-intensieve processen kunnen worden gebruikt bij de 

productie van een bos bloemen? Zo ja, is het college het er mee eens dat de Barometer 

Duurzame Bloemist geen garantie geeft op daadwerkelijk duurzame bloemen? 

 

Het college is ervan op de hoogte dat het keurmerk Barometer Duurzame Bloemist brons 

niet de garantie biedt dat alle bloemen die we bestellen duurzaam zijn. 

 

Vraag 9: Is het college bereidt om alternatieven voor een bos bloemen als (intern) geschenk 

met minder impact op milieu en klimaat te onderzoeken?  

a. Zo ja, kan de raad geïnformeerd worden over de uitkomst?  

b. Zo nee, waarom niet?  

 

Het college ziet bloemen en planten als erkende geschenken die vrolijkheid en/of 

dankbaarheid uitdrukken en ziet geen aanleiding om alternatieven te onderzoeken. 

 

Vraag 10: Is het college bereidt om in het vervolg alleen gebruik te maken van lokaal geteelde 

bloemen van telers die zonder bestrijdingsmiddelen werken als er (toch nog) een activiteit 

plaatsvindt waarbij bloemen onmisbaar worden geacht?  

a. Zo ja, op welke termijn acht het college het mogelijk om dit te implementeren?  

b. Zo nee, waarom niet?  

 

De gemeente heeft contracten afgesloten met drie bloemisten in Nijmegen. Aan deze 

lopende contracten kunnen geen aanvullende eisen worden toegevoegd. Voor een 

eventueel volgend contract zullen we de eisen en gunningscriteria opnieuw bepalen.  

 

Vraag 11: Is het college tevens bereidt om (snij)bloemen als seizoensproduct te benaderen en 

in het vervolg alleen gebruik te maken van verse snijbloemen als het hier het seizoen voor is 
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en om buiten het seizoen gedroogde bloemen te geven als er (toch nog) een activiteit 

plaatsvindt waarbij bloemen onmisbaar worden geacht?  

a. Zo ja, op welke termijn acht het college het mogelijk om dit te implementeren? 

b. Zo nee, waarom niet?  

 

Bij de aanbesteding van de bloemen is als eis opgenomen dat alleen bloemen worden 

gebruikt die in het seizoen voorhanden zijn en alleen seizoensgebonden boeketten worden 

geleverd. Het college ziet op dit moment geen aanleiding om aanvullende maatregelen te 

nemen. 

 

 

Hoogachtend, 

het college van burgemeester en wethouders van Nijmegen 

   

A.P.W. van de Klift  H.M.F. Bruls 

gemeentesecretaris  burgemeester 

 

     


